
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 10.01.2023 r. 

Znak: WKS.0003.620.2022 

 

 
Szanowna Pani 
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

Szanowna Pani, 

W odpowiedzi na Pani pytania dot. kartek świątecznych informuję, że coroczne elektroniczne 

kartki z życzeniami dla tarnowian są jednym z działań promocyjnych miasta. Służą budowaniu dumy  

z rodzinnego miasta, identyfikacji z nim, a także – jako, iż kartę można było wysłać do rodziny, 

przyjaciół, znajomych – kreowaniu pozytywnych emocji i skojarzeń z miastem oraz jego mieszkańcami, 

takich jak ciepło, serdeczność, gościnność, aktywność. 

 

Z wyrazami szacunku 
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